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INTERPELACJA 
 

w sprawie dopuszczenia ruchu rowerowego po torowisku w ul. Zwierzynieckiej 
 
 
Na nowo wdrożonej organizacji ruchu w ul. Zwierzynieckiej często zdarzają się 

sytuacje niebezpieczne. Dopuszczenie ruchu rowerowego po torowisku po 
wprowadzeniu oznakowania P-27 stwarza poważne zagrożenie w ruchu drogowym. 
Wiele modeli tramwajów nie jest w stanie jechać z prędkością około 10 km/h, a z taką 
może poruszać się rowerzysta. Motorniczy musi jechać w znacznej odległości od 
rowerzysty, aby zdołał się zatrzymać w razie hamowania, upadku lub utraty równowagi 
przez rowerzystę. Nie można zapominać, że jazda na rowerze po torowisku jest bardzo 
niebezpieczna o czym przekonał się osobiście prezydent Jacek Jaśkowiak na początku 
swojej kadencji. Należy również wziąć pod uwagę fakt, że rowerzysta może wyprzedzać 
inne pojazdy zarówno z lewej, jak i z prawej strony.  
 Ponadto ubezpieczyciel operatorów w transporcie zbiorowym wypłaca 
pasażerom tramwajów i autobusów odszkodowania oraz zadośćuczynienia za szkody 
i krzywdy doznane przez nich w wyniku kolizji drogowej, których sprawcą nie był 
motorniczy lub kierowca autobusu. Skutkuje to po przekazaniu informacji o zdarzeniu 
do Ubezpieczeniowego Funduszu Gwarancyjnego utratą części zniżek w ubezpieczeniu 
prywatnym pojazdów pracowników MPK. 

Z punktu widzenia wszystkich uczestników ruchu zasadnym jest, żeby 
wyznaczyć drogę dla rowerów na ul. Zwierzynieckiej w innym miejscu i w żadnym 
wypadku nie wyznaczać jej na torowisku tramwajowym. 
 

Uprzejmie proszę o odpowiedź w formie pisemnej. 

 
Z poważaniem 

       
Zbyszko Górny 


